

Important rights and obligations notice to students

1. Charging during semester 1 and semester 2 includes: (tuition and dormitory fees are free) computer fee NT\$750 / semester, internet network fee NT\$200 /semester
2. Charging during semester 3 to semester 6 includes: (deducted a scholarship of NT\$10,000 per semester)
tuition fee NT\$27,913 / semester, miscellaneous fees NT\$12,930 / semester, dormitory fees NT\$7500 / semester, computer fee NT\$750 / semester, internet network fee NT\$200 /semester
3. Insurance fee
Student insurance fee about NT\$310/semester (varies according to the tender amount), foreign student insurance fee about NT\$500/month (during 6 months after enrollment), health insurance fee about NT\$749/month (from the 7th month after enrollment)
4. Health check fee
About NT\$430 (varies according to the tender amount, only need to pay in semester 1)
5. Resident certificate and work permit
Resident certificate is applied once a year (NT\$1000 /each time)
Work permit is applied once every six months (NT\$100/each time)
6. Students have to live in the dormitory during study at school. Cooking and inviting guests are forbidden in the dormitory. Rollcall is at 23:00 every night. Those who violate the regulations on dormitory management shall be punished according to the regulations. The most serious ones will be expelled from school.
7. According to Employment Services Act of Taiwan, after obtain work permit, the longest time foreign students can work per week is 20 hours, except winter and summer vacations.
8. From semester 4, off-campus internship will be held for 20 hours/week.
9. Ministry of Education Overseas Student Guidance Platform <https://www.nisa.moe.gov.tw>, telephone number 0800-789-007. Our school Views & Inquiry Service for Overseas Students intstudent@mail.lit.edu.tw. If you have any problem or opinion on studying, living, internships or part-time job , feel free to contact us through these ways.

學生重要權利義務通知書

1. 第 1 學期~第 2 學期收費(學雜費及住宿費全免)
電腦實習費台幣 750 元、網路使用費台幣 200 元
2. 第 3 學期~第 6 學期收費(已扣除每學期助學金台幣 10,000 元)
學費台幣 27,913 元、雜費台幣 12,930 元、宿舍費台幣 7500 元、電腦實習費台幣 750 元、
網路使用費台幣 200 元
3. 保險費
學生平安保險每學期約台幣 310 元(依招標金額變動)、外籍學生保險每月約台幣 500 元(入
學後前 6 個月)、台灣全民健康保險費每月約台幣 749 元(入學後第 7 個月起)。
4. 健康檢查費
約台幣 430 元(依招標金額變動，只有第 1 學期需繳)
5. 居留證及工作證
居留證每年申辦一次(每次 1000 元)，工作證每半年申辦一次(每次 100 元)。
6. 在校修業期間一律住學校宿舍，宿舍內禁止烹煮食物及留宿外賓，每晚 23:00 點名，違反
宿舍管理規定者依規定懲處，最重者將開除學籍。
7. 依照中華民國就業服務法規定，外籍學生取得工作證後工作時間除寒暑假外，每星期最長
為 20 小時
8. 本專班第 4 學期開始安排校外實習科目，每周 20 小時。
9. 教育部境外學生輔導平台 <https://www.nisa.moe.gov.tw> 電話 0800-789-007，本校境外
生交流意見反映信箱 intstudent@mail.lit.edu.tw，同學有任何學習、生活、實習、工
讀的問題或意見，可透過本信箱或平台反映。